

重庆市公安局出入境管理局

外国人签证证件受理大厅搬迁提醒

Notice of Relocation of Visa Application Center of Chongqing Exit-entry Administration Bureau

一、搬迁安排 New address

重庆市公安局出入境管理局外国人签证证件受理大厅将于2022年1月10日（周一）搬迁至江北区海尔路319号一带一路商品展示交易中心一楼（重庆市公安局出入境管理局移民事务服务中心）。

This is to notify that Visa Application Center of Chongqing Exit-entry Administration Bureau will be removed, on January 10th, 2022, to Chongqing PSB Immigration Center, located at No.319, Haier Road, Jiangbei District (First Floor of Belt Road Trade and Exhibition Center).

位于重庆市渝北区金石大道311号的外国人签证受理大厅自2022年1月9日（周日）起停止受理外国人签证证件相关业务。届时请申请人前往新址办理。

Visa Application Center, located at No.311, Jinshi Avenue, Yubei District, will be closed on January 9th, 2022.

二、联系方式 Contact

咨询电话：023-966511

Tel: 023-966511

三、前往新办证厅路线

Routes to the New Address



公交：

乘坐126路、845路公交车，在保税商品交易中心站下车后步行至一带一路商品展示交易中心。

Bus lines: go to Bonded Goods Trade Center by taking Bus No.126 and No.845, and walk to Belt Road Trade and Exhibition Center.

自驾：导航目的地请设置为“一带一路商品展示交易中心”。

Self-drive: navigate to Belt Road Trade and Exhibition Center.

来源：重庆公安出入境